
Notre site affiche (et se base sur) les prix des vins HORS TAXES. Ainsi que celui des transports. 

Dans votre panier, une ligne TVA apparait, qui calcule automatiquement la TAXE due dans votre pays 

sur la valeur des « vins + transport ». 

- En France et dans l’Union Européenne, la taxe appliquée est la TVA française à 20%. 

 

- Pour les pays tiers (hors Union Européenne), la « TVA » affichée reflète l’absence de taxes 

sur vos vins (pas de TVA française à 20%) MAIS n’est pas à 0 car elle inclut l’assurance Ad 

Valorem sur vos vins lors du transport (+ éventuellement les taxes spéciales locales si 

applicables) 

* * * * * * * 

Our site basically works “exclusive of Taxes” on the prices shown for both WINES and TRANSPORT 

FEES. 

In your basket, a “TVA” (or “TAXES”, depending on the language chosen) amount will appear. It is 

calculated on the value of the WINE + TRANSPORT FEE. 

- In France and the E.U., the tax applied is the French VAT by 20% 

 

- Outside the E.U., you may notice that the “Taxes” will not apply the French/European V.A.T. 

but will not amount to 0. This is because the amount shown is the Ad Valorem INSURANCE 

cost on your freight (+ eventually local taxes for New Hampshire for example) 


